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VERSLAG	COMITEVERGADERING	13	februari	2018	

	

Locatie:	bij	uw	dienaar	thuis,	met	dank	aan	Hilde	die	de	hongerigen	en	dorstigen	tot	hun	algemene	
tevredenheid	heeft	gespijsd	en	gelaafd	

Aanwezig:	Fons,	John,	Fernand,	Dirk,	Raymond,	Miel	en	Erwin	

Verontschuldigd:	Rik	

	

Agenda	en	bespreking	

1.	Opvolging	verslag/beslissingen	van	vorige	vergadering	

Bij	de	vorige	vergadering	van	het	comité	was	afgesproken	dat	Fons,	in	het	kader	van	de	expansie,	op	
prospectie	 ging	 bij	 FOC	 Keerbergen,	 die	 het	 niet	 goed	 doet	 en	 nog	 slechts	 een	 vier	 à	 vijftal	
aanwezigen	 op	 de	 vergaderingen	 telt.	 Hun	 800ste	 SV	 gebeurt	 ook	 in	 mineur,	 met	 enkel	 de	
gouverneur	en	vice-gouverneur	van	het	district	als	genodigden.	Het	resultaat	van	de	contacten	van	
Fons	 is	eerder	 teleurstellend.	Hij	had	alle	 leden	uitgenodigd	voor	een	bezoek	op	onze	Ladies	Night	
van	vrijdag	26	 januari,	maar	er	 is	geen	reactie	gekomen,	ook	niet	van	de	voorzitter,	behoudens	de	
verontschuldiging	 van	 één	 lid.	 Filip	 Geerts	 heeft	 voorgesteld	 dat	 de	 ‘jongeren’	 van	 FOC	 Leuven	
contact	 zouden	 nemen	 met	 ‘jongeren’	 van	 FOC	 Keerbergen	 om	 tijdens	 een	 etentje	 eens	 te	
brainstormen	over	de	toekomst,	maar	dit	heeft	tot	op	heden	nog	geen	gevolg	gekend,	ook	wegens	
interferentie	met	de	vermelde	uitnodiging	op	onze	Ladies	Night.	Ook	blijken	enkele	‘jongeren’	(=	min	
vijftigers)	 al	 ontslag	 te	 hebben	 genomen	 uit	 FOC	 Keerbergen.	 De	 vraag	 is	 of	 we	 in	 de	 gegeven	
omstandigheden	nog	moeite	moeten	doen.	Is	er	wel	voldoende	belangstelling?	We	besluiten	dat	Filip	
desgewenst	nog	verdere	initiatieven	kan	nemen	en	het	comité	daarover	wel	zal	willen	inlichten.	

Bij	de	vorige	vergadering	was	ook	afgesproken	dat	Fons	contact	ging	opnemen	met	de	Ronde	Tafel,	
waar	de	leeftijdsgrens	op	40	jaar	ligt.	Hij	heeft	die	club	recent	een	e-mail	gestuurd	via	haar	website	
om	onze	club	voor	te	stellen,	maar	er	is	nog	geen	reactie.	Helaas	kent	Fons	ook	niemand	persoonlijk	
van	die	 club.	Blijkt	 dat	Miel	 en	 Fernand	wel	 enkele	 leden	 kennen,	 alleszins	hun	 vaders.	Vanuit	 die	
kant	kan	nog	eens	gepolst	worden	om	veertigplussers	van	de	Ronde	Tafel	aan	te	trekken.	

Dirk	 oppert	 om	 ook	 de	 blik	 eens	 te	 richten	 naar	 JCI	 (jonge	 economische	 kamer),	 waar	 ook	 een	
leeftijdsgrens	 van	 40	 jaar	 geldt.	 JCI	 is	 echter	 geen	 serviceclub	 en,	 hoewel	 er	 kandidaten	 voor	 ons	
zouden	kunnen	tussen	zitten,	is	het	misschien	niet	evident	om	ze	warm	te	maken	voor	deelname	aan	
een	serviceclub,	met	de	bijkomende	besogne	van	dienst	aan	de	gemeenschap.	

	

2.	 Evaluatie	 van	 recente	 vergaderingen	 en	 vooruitzicht	 volgende	 vergaderingen	 +	 nocturne	 in	
Museum	M	

Het	dessert	 op	de	nieuwjaarsvergadering	 viel	wat	 tegen,	 gelet	op	de	 formule	waarbij	 er	 n.a.v.	 het	
afhalen	 van	 het	 dessert	 van	 tafelplaats	 kon	 worden	 gewisseld.	 Men	 had	 dan	 eerder	 een	
dessertenbuffet	 verwacht	 in	 plaats	 van	 één	 af	 te	 halen	 dessert.	 Wij	 zijn	 akkoord	 om	 bij	 speciale	
vergaderingen,	zoals	een	nieuwjaarsvergadering	of	een	machtsoverdracht,	10	euro	per	menu	meer	
te	besteden	voor	een	beter	dessert	of,	 indien	dat	zo	uitkomt,	hapjes	tijdens	het	aperitief.	De	thans	
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met	de	Faculty	Club	overeengekomen	prijs	van	50	euro	per	menu	dekt	immers	enkel	een	eenvoudig	
dessert	en	geen	aperitiefhapjes.	Miel	vertelt	nog	dat	op	een	miniconventie	van	de	districten	101	en	
102	 de	 maximumprijzen	 van	 de	 menu’s	 werden	 vastgesteld	 op	 50	 euro	 voor	 een	 gewone	
vergadering,	 70	 euro	 voor	 een	 Ladies	 Night	 en	 80	 euro	 voor	 een	 vergadering	 met	
charteroverhandiging.	 Bij	 FOC	 Leuven	 hebben	 wij	 ons	 in	 het	 verleden	 van	 die	 maxima	 nooit	 veel	
aangetrokken,	maar	we	zijn	toch	verheugd	te	zien	dat	we	nu	binnen	de	standaarden	vallen.	Wanneer	
overigens	een	 lid	 van	een	andere	 FOC	op	bezoek	 komt	en	op	 zijn	 strepen	 staat,	 kan	hij	 eisen	niet	
meer	 te	betalen	dan	de	 voormelde	maxima.	 Te	noteren	 is	ook	dat	wij	 onze	 statutaire	 vergadering	
met	dames	van	6	april	zullen	houden	in	zaal	De	Jacht	in	Heverlee	(de	Faculty	Club	is	dan	gesloten)	en	
dat	de	prijs	60	euro	zal	bedragen.	

Van	de	Faculty	Club	is	iedereen	tevreden.	De	eetkommen	kunnen	sommigen	bekoren,	anderen	niet.	

Het	bezoek	aan	Museum	M	zal	doorgaan	zonder	André	(wat	al	geweten	was).	Fernand	is	er	wel	bij	en	
zorgt	voor	de	betaling	van	het	eten	achteraf.	Normaal	gezien	heeft	André	de	inkomtickets	al	gekocht	
en	betaalt	Fernand	hem	achteraf	terug.	

Fons	meldt	 nog	 dat	 de	 volgende	 twee	 sprekers	 hun	 partner	 zullen	meebrengen.	 Paul	 Desmet	 van	
AKABE	zal	het	 te	ondersteunen	project	niet	komen	voorstellen	op	de	volgende	vergadering	van	19	
februari,	maar	wel	op	deze	van	5	maart.	Hij	kan	dat	in	principe	doen	bij	het	begin	van	de	vergadering.	
John	vraagt	na	of	hij	wil	blijven	eten	(wat	voor	ons	kan)	en	of	hij	alleen	komt.	

	

3.	Familiedag	

Het	woord	 is	 hier	 voornamelijk	 aan	 John.	Miel	 vraagt	 of	 enkel	 vol-au-vent	 niet	wat	 pover	 is.	 John	
benadrukt	dat	het	de	bedoeling	is	om	het	evenement	voor	het	eerste	jaar	bescheiden	te	houden	om	
te	kijken	hoe	alles	loopt.	Alleszins	beschikken	wij	ter	plaatse	over	een	wonderwel	uitgeruste	keuken	
mét	 friteuses,	 zodat	 de	 puree	 bij	 de	 vol-au-vent	 zal	 worden	 vervangen	 door	 frietjes	 (frietvet	 niet	
vergeten,	uiteraard	ook	het	zout	en	de	frietsausen	niet).		

Op	 de	 volgende	 DAG-vergadering	 van	 27	 februari	 zullen	 de	 leden	 van	 de	 DAG-commissie	 het	 te	
serveren	menu	uitproberen.	De	vol-au-vent	vulling	en	koeken	komen	van	bij	Van	Zon,	waar	zij	aan	
een	correcte	prijs	kunnen	worden	aangekocht.	Zoals	aangekondigd	zorgt	Miel	voor	de	soep.	Er	wordt	
de	laatste	hand	gelegd	aan	het	draaiboek,	het	af	te	leggen	wandelparcours	wordt	nog	gecheckt,	de	
bakker	 waar	 de	 taarten	 worden	 gekocht	 wordt	 geselecteerd	 en	 er	 wordt	 stilaan	 uitgekeken	 naar	
helpende	handen	van	zowel	AKABE	als	van	onze	club.	Wat	dit	laatste	betreft,	is	het	niet	de	bedoeling	
dat	onze	leden	de	ganse	dag	in	de	weer	zijn	en	zo	geen	geniet	hebben	van	hun	familie	ter	plaatse	(en	
vice	versa).	Wel	kan	men	bv.	gedurende	een	uur	een	tandje	bijsteken.	

Qua	opkomst	worden	zeker	150	personen	verwacht.	Wij	kunnen	tot	300	personen	aan.	De	vraag	 is	
wie	we	allemaal	uitnodigen.	Gaan	we	de	uitnodigingen	beperkt	houden	 (Danny)	of	gaan	we	er	vol	
voor	en	nodigen	we	alle	Leuvense	clubs	uit	(Filip)?	Dat	wordt	nog	bekeken	in	het	kader	van	de	DAG-
commissie.	 Daar	 zal	 ook	 het	 verzekeringsaspect	 worden	 nagegaan.	 In	 welke	 mate	 dekt	 onze	
bestaande	verzekering	mogelijke	calamiteiten	tijdens	de	familiedag	en	in	welke	mate	is	bijkomende	
verzekering	nodig?	

	

4.	Organisatie	van	bezoeken	aan	zusterclubs	
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De	volgende	afspraken	waren	tot	nu	toe	gemaakt	en	worden	thans	aangevuld	als	volgt:	

•	 Donderdag	8	februari:	Antwerpen-Brabo:	Emiel	Dehaes.	Aanpassing:	Miel	krijgt	een	
nieuwe	datum	van	de	gouverneur,	die	ook	lid	is	van	deze	club,	omdat	op	de	vergadering	van	
08/02	slechts	enkele	leden	zouden	aanwezig	zijn;	

•	 Donderdag	 8	 februari:	 Lange	 Nelle	 (Oostende):	 Rik	 Soete	 geeft	 daar	 lezing	 over	
'Voedsel	 voor	 de	 toekomst!?’	Dat	moet	 intussen	 gepasseerd	 zijn.	 Rik	 bericht	 daarover	wel	
verder	op	de	volgende	SV.;	

•	 Donderdag	15	februari	of	1	maart:	Sint-Niklaas:	Dirk	Van	Oevelen.	Aanpassing:	15/02	
valt	weg,	want	dat	is	een	werkvergadering.	Dirk	zal	op	01/03	gaan,	zo	mogelijk	in	gezelschap	
van	André;	

•	 Aalst:	 vrijdag	 23	 februari:	 Emiel	 Dehaes.	 Aanpassing:	 de	 datum	 is	 uitgesteld	 tot	
13/03,	eventueel	samen	met	André;	

•	 Dinsdag	27	 februari:	Kortrijk:	 Emiel	Dehaes.	Dit	gaat	door	 zoals	gepland,	eventueel	
samen	met	andere	bereidwilligen;	

•	 Donderdag	 8	maart:	Geel:	 Rik	 Soete.	Mogelijke	 aanpassing:	 Peter	 Tulkens	wil	mee,	
maar	kan	niet	op	08/03.	Mogelijk	wordt	een	andere	datum	gekozen;	

•	 Aarschot:	dinsdag	13	maart:	Erwin	Francis	en	Fons	Verbruggen;	kunnen	mee:	Johan	
Van	Calster,	John	Coose	en	Luc	Cappaert;	Zij	zullen	dat	maandag	a.s.	willen	bevestigen	

•	 Herentals:	donderdagen	15	februari;	1	en	15	maart;	5	en	19	april:	Rik	Soete	in	maart	
of	wellicht	 in	april.	Precisering:	de	keuze	 is	gevallen	op	een	van	de	data	 in	april.	Wil	er	nog	
iemand	mee?	

•	 West-Limburg:	 dinsdagen	 27	 februari;	 13	 maart;	 24	 april:	 Raymond	 Aerts.	 	 Peter	
Schreurs	kan	mee	op	27	februari	en	24	april.	Precisering:	de	keuze	is	gevallen	op	27/02;	

•	 Hasselt:	dinsdagen	20	februari;	6	en	20	maart;	3	en	17	april:	Raymond	Aerts.	Bert	kan	
mee	op	20	februari.	Toevoeging:	Peter	Tulkens	kan	mee	op	20/03.	Nog	uit	te	maken;	

•	 Sint-Truiden:	donderdagen	15	februari;	1	en	15	maart;	5	en	19	april:	Raymond	Aerts.	
Danny	kan	mee	op	1	en	15	maart;	5	en	19	april.	Toevoeging:	Peter	Tulkens	kan	mee	op	15/03.	
Die	datum	heeft	dan	ook	de	voorkeur;	

•	 Tongeren:	 donderdagen	15	 februari;	 1	 en	15	maart;	 5	 en	19	 april:	 Raymond	Aerts.	
Hans	Maris	kan	mee	op	15	februari,	1	maart,	5	april;	Peter	Schreurs	kan	mee	op	5	en	19	april.	
Toevoeging:	de	voorkeurdatum	is	de	gemeenschappelijke	datum	05/04;	

•	 Brussel-Noord:	900ste	SV	op	vrijdag	23	november	(gepland	maar	nog	niet	definitief).	
Toevoeging:	de	900ste	zal	plaatsvinden	op	zaterdag	24/11.	Daar	moet	dus	een	delegatie	van	
ons	aanwezig	zijn.	

Tijdens	 SV	 917	 van	 19	 februari	 zal	 de	 lijst	 nogmaals	 rondgaan	 zodat	 nog	meer	 leden	 zich	 kunnen	
melden	om	mee	te	gaan	naar	één	of	meer	zusterclubs.	Raymond	zal	eerstdaags	nog	contact	nemen	
met	de	vier	Limburgse	clubs	die	hij	wil	bezoeken	om	na	te	gaan	of	de	voorgestelde	data	geschikt	zijn.	
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5.	Afvaardiging	van	FOC	Leuven	op	Algemene	Vergadering	van	D102	op	19	maart	(valt	samen	met	
onze	AV	en	verkiezing	van	comité	2018-2019)	en	vervanging	protocolchef	

Miel	 zal	 aanwezig	 zijn	 op	 de	 algemene	 vergadering	 van	 het	 district.	 Dirk	 zal	 tijdens	 onze	 SV	 919	
fungeren	 als	 protocolchef	 ad	 interim.	 Miel	 verzorgt	 voor	 het	 overige	 alle	 protocoltaken	 voor	 die	
vergadering	en	licht	Dirk	daarover	in.	Andere	kandidaten	voor	deelname	aan	de	vergadering	van	het	
district	kunnen	zich	maandag	a.s.	aanmelden.	Elke	club	beschikt	over	drie	stemmen	op	de	algemene	
vergadering	van	het	district.	Miel	kan	één	volmacht	meenemen.	Blijft	nog	één	te	geven	volmacht.	De	
kosten	voor	het	eten	ter	plaatse	zijn	voor	de	club.	De	verplaatsingskosten	zijn	voor	de	deelnemer.	

	

6.	 Deelname	 aan	 FOI	 congres	 in	 Eindhoven	 (wij	 hebben	 SV	 923	 met	 dames	 op	 vrijdag	 25	 mei	
wanneer	congres	begint);	vervanging	protocolchef	

Het	FOI-congres	vindt	plaats	op	vrijdag	25/05	en	zaterdag	26/05.	Vrijdagavond	 is	er	een	diner.	Het	
zwaartepunt	 ligt	 op	 26/05,	wanneer	 het	 eigenlijke	 congres	 zal	 plaatsvinden.	Miel	 zal	 vanaf	 vrijdag	
aanwezig	 zijn	 en	 op	 onze	 SV	 als	 protocolchef	 vervangen	 worden	 door	 Dirk	 (zelfde	 regeling	 als	
hiervoor).	 Op	 zaterdag	 zal	 een	 bijkomende	 delegatie	 van	 onze	 club	 (Fons,	 Dirk,	 eventuele	 andere	
kandidaten)	Miel	vervoegen	in	Eindhoven.		

	

7.	 Voorbereiding	 van	 AV	 van	 19	 maart	 met	 verkiezingen	 en	 van	 SV	 921	 van	 16	 april	 (bezoek	
gouverneur)		

Wij	geven	een	fles	champagne	aan	de	gouverneur,	zoals	wij	dat	doen	voor	een	spreker.	Luc	Cappaert	
zorgt	voor	de	vervulling	van	alle	vereiste	geplogenheden	voor	het	goede	verloop	van	de	algemene	
vergadering	van	onze	vzw.	Hij	zal	ook	fungeren	als	bijzondere	secretaris,	waarvoor	dank.	Bovendien	
zal	elke	voorzitter	van	een	commissie	verslag	uitbrengen,	zoals	dat	 trouwens	dient	 te	gebeuren	op	
elke	 besloten	 vergadering.	 Daarnaast	 wordt	 er	 een	 algemene	 rondvraag	 gehouden	 over	 het	
welbevinden	dan	wel	de	bemerkingen	van	de	 leden.	De	secretaris	doet	opgave	van	de	gemiddelde	
aanwezigheden	op	de	voorbije	vergaderingen.	Onder	ons:	de	gemiddelde	clubaanwezigheid	 is	87%	
en	de	gemiddelde	totale	aanwezigheid	(dit	is	de	clubaanwezigheid	+	ere-aanwezigheden)	is	126%.	Dit	
is	m.i.	een	resultaat	waarmee	wij	mogen	uitpakken.	

	

8.	Dag	in	de	Zoo	2	juni	2018	

Daarover	 valt	 momenteel	 nog	 weinig	 te	 zeggen.	 Luc	 staat	 in	 voor	 de	 organisatie.	 Hij	 heeft	 al	
contacten	gelegd	met	de	Scholengroep	11.	Het	evenement	gaat	dus	alleszins	door	en	is	nog	verder	te	
bespreken.	Dank	u	Luc	(bis).	

	

9.	Opera	Alden-Biesen:	afronding	deelnames	op	volgende	SV		

Er	 hebben	 zich	 reeds	meer	 dan	 20	mensen	 ingeschreven.	 Piet	 regelt	 dat	 verder.	 Twee	 zaterdagen	
komen	nog	in	aanmerking.	Dank	u	Piet.	

	

10.	Voorstel	voor	samenstelling	comité	2018-2019	
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Dirk	heeft	al	enkele	bevredigende	gesprekken	gehad	en	denkt	eraan	het	comité	van	volgend	jaar	als	
volgt	in	te	vullen:	de	voorzitter	(Dirk)	en	past-voorzitter	(Fons)	zijn	gekend,	evenals	de	vice-voorzitter	
(Raymond).	Miel	wordt	secretaris,	Peter	Schreurs	wordt	penningmeester,	Filip	Geerts	wordt	met	veel	
enthousiasme	tweede	vice-voorzitter,	Rik	wordt	protocolchef.		

Wat	 betreft	 de	 commissies	 is	 het	 toezicht	 voor	 Fernand,	 de	 DAG-commissie	 blijft	 ongewijzigd,	
externe	relaties	zijn	voor	André	en	expansie	voor	Peter	Tulkens	 (onder	voorbehoud),	die	eerst	nog	
wel	enkele	voorstellen	over	de	werking	van	onze	club	en	de	aantrekkingskracht	ervan	voor	jongeren	
wil	 bespreken.	 Interne	 zaken	met	 bezoek	 aan	de	 Zoo	blijft	 voor	 Luc	 en	het	web	blijft	 in	 de	 goede	
handen	van	 Jan	Teerlinck.	Het	contact	met	het	district	blijft	voor	Miel,	de	 foto’s	voor	Danny	en	de	
opera	voor	Piet.	

	

11.	Vragen	en	mededelingen	van	secretaris,	protocolchef,	penningmeester,	voorzitter	DAG.	

-	De	beker	 Jan	Van	Hooghten	 is	 vorig	 jaar	definitief	uitgereikt	aan	Miel	 (dat	 is	 voorheen	nog	maar	
éénmaal	 gebeurd,	 nl.	 aan	 Jef	 Vermunicht).	Wij	 dienen	 dus	 een	 nieuwe	beker	 aan	 te	 schaffen.	Wij	
weten	 eigenlijk	 niet	 goed	 hoe	 dat	 zit.	 Een	 gesprek	 met	 stichtend	 voorzitter	 Jan	 zal	 opheldering	
brengen.	Hoe	dan	ook	wordt	het	nodige	gedaan.	

-	 Uw	 dienaar	 heeft	 geen	 bijzondere	 opmerkingen,	 behoudens	 de	 statistiek	 die	 hierna	 wordt	
besproken.	

Toevoeging	 van	 Fons:	 Erwin	 heeft	 felicitaties	 ontvangen	 van	 gouverneur	 Titte	Marschang	 voor	 de	
hoge	kwaliteit	van	zijn	verslag	over	SV	916	met	als	spreker	Jos	Tournoy.	Fons	voegt	daaraan	nog	toe	
dat	Erwin	in	feite	verdiende	voor	al	zijn	verslagen	felicitaties	te	hebben	ontvangen.		

-	Miel,	die	een	goed	zicht	heeft	op	de	werking	van	andere	clubs	(via	de	verslagen	die	hij	als	 lid	van	
het	district	leest),	laat	weten	dat	FOC	Leuven	uniek	is	waar	het	op	elke	niet-besloten	vergadering	een	
spreker	heeft.	Af	en	toe	probeert	Miel	een	van	onze	verslagen	 in	het	bulletin	 te	krijgen.	Hij	vertelt	
ook	dat	alles	voor	het	overige	in	orde	is.	Als	uitsmijter	laat	hij	weten	dat	de	leden	van	onze	club,	in	
vergelijking,	nog	zo	oud	niet	zijn.	Het	oudste	nog	actieve	lid	is	geboren	in	1923.	Daar	is	onze	stichtend	
voorzitter	nog	een	gamin	tegen	

-	Fernand	deelt	de	financiële	resultaten	mee:	

-	Spaarrekening	club:	98,69	€	

-	Spaarrekening	DAG:	10.185,91	€	

-	Kas:	173	€	

-	Zichtrekening	DAG:	6.903,63	€	

-	Zichtrekening	club:	13.752,18	€	

-	 John	heeft	 via	 Lieve	Van	 Steen	 een	 vraag	 gekregen	om	 steun	 te	 geven	 aan	het	 fonds	Nadine	de	
Beauffort.	 Dat	 fonds	 ondersteunt	 twee	 onderzoeksteams	 van	 UZ	 Gasthuisberg.	 Het	 team	 trekt	
internationale	 onderzoekers	 aan	 die	 in	 een	 multidisciplinaire	 setting	 borstkanker	 bestuderen	 en	
zoeken	naar	nieuwe	behandelingen.	De	beoordeling	van	die	vraag	wordt	overgelaten	aan	de	goede	
zorgen	van	de	DAG-commissie,	die	zal	nagaan	of	het	project	voldoet	aan	onze	selectiecriteria.	Ook	
Marc	Derveaux	sprak	onze	voorzitter	al	aan	in	verband	met	een	project	dat	hij	nog	zal	toelichten	aan	
de	voorzitter	en/of	de	DAG	commissie.	
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John	 is	 terug	 aangeschreven	 voor	 deelname	 van	 FOC	 Leuven	 aan	 Levensloop.	 Hij	 gaat	 naar	 een	
voorbereidende	bespreking	samen	met	Peter	Schreurs.	

Fons	benadrukt	dat	wij	voor	volgend	jaar	een	te	steunen	project	moeten	hebben.	Eventueel	kunnen	
wij	 voor	 een	 tweede	 jaar	 op	 rij	 AKABE	 steunen.	 Er	 wordt	 een	 voorstel	 verwacht	 van	 de	 DAG-
commissie.	

Fons	ontving	via	Hermine	een	uitnodiging	van	Kiwanis	Club	Tielt-Winge	in	het	kader	van	hun	sociale	
werking	 voor	 de	 toneelopvoering	 Drinking	 alone	 (volgens	 de	 uitnodiging	 een	 hartverwarmende	
komedie	met	een	diepmenselijk	randje),	gekoppeld	aan	een	kaas-	en	wijnfestijn,	van	de	Keerbergse	
Amateur	 Toneelkring	 op	 10	 maart	 aanstaande	 in	 het	 gemeenschapscentrum	 Den	 Bussel,	
Haachtsebaan	 54	 in	 Keerbergen	 (kostprijs	 33	 euro).	 Hij	 plant	 daar	 naartoe	 te	 gaan	 om	 een	
bijkomende	 mogelijkheid	 voor	 FOC	 Leuven	 voor	 de	 toekomst	 eens	 te	 testen.	 Miel	 wijst	 ook	 op	
Toneel4,	dat	speelt	in	Ons	Huis	op	het	Sint-Jacobsplein	te	Leuven.	Mogelijk	kan	daar	ook	een	kaas-	en	
wijnavond	georganiseerd	worden.	John	bekijkt	die	voorstellen	met	de	DAG-commissie.	

	

12.	Stand	van	zaken	wb	aanwezigheid	van	leden	op	statutaire	vergaderingen	

Uw	 dienaar	 heeft	 een	 tussenstand	 van	 aanwezigheden	 opgemaakt.	 Daaruit	 onthouden	 wij	 de	
gemiddelde	 aanwezigheden	 zoals	 hiervoor	 vermeld.	 Zonder	 dat	 we	 daarover	 struikelen,	 wordt	
statutair	 van	 elk	 lid	 60%	 aanwezigheid	 op	 de	 statutaire	 vergaderingen	 verwacht.	 Dat	 is	 doorgaans	
ook	geen	probleem	voor	onze	club.	

	

13.	Varia	(o.a.	aankoop	van	champagne	voor	sprekers,	naamplaatjes	voor	colliers,	…)	

Er	zijn	nog	vier	flessen	champagne,	waarmee	we	dit	jaar	niet	toekomen	als	cadeau	voor	de	sprekers.	
Fons	 zorgt	 voor	de	 aankoop	 van	 champagne	om	dit	 clubjaar	 rond	 te	 komen.	Dirk	 doet	het	 nodige	
voor	volgend	clubjaar.	

Miel	zorgt	in	de	komende	week	voor	het	opvragen	van	de	ontbrekende	naamplaatjes	ter	aanvulling	
van	onze	colliers.	

De	 speciale	 regeling	 voor	 de	 seniorleden	 (zij	 moeten	 niet,	 zoals	 de	 andere	 leden,	 zich	
verontschuldigen	 voor	 vergaderingen,	maar	 integendeel	 uitdrukkelijk	 hun	 komst	 bevestigen)	 zorgt	
voor	verwarring	en	soms	vergissingen.	Het	 is	beter	dat	de	seniorleden	ook	gewoon	zouden	geacht	
worden	 te	komen	wanneer	 zij	niet	uitdrukkelijk	afzeggen.	De	aparte	behandeling	voor	 seniorleden	
dateert	nog	van	de	tijd	waarin	de	gewone	leden	die	afzegden	toch	een	deel	van	de	maaltijd	moesten	
betalen.	 Dat	 gold	 niet	 voor	 seniorleden.	 Thans	 is	 de	 regel	 dat	 wie	 tijdig	 afzegt,	 de	 maaltijd	 niet	
betaalt.	 Er	 is	 dus	 geen	 reden	meer	 om	een	 apart	 statuut	 voor	 de	 seniorleden	 aan	 te	 houden.	Wij	
zullen	dat	aan	de	algemene	vergadering	op	19	maart	voorleggen.	Voor	het	overige	zal	de	voorzitter	
de	 verwelkoming	 van	 de	 erevoorzitter	 en	 de	 seniorleden	 vereenvoudigen.	 De	 aanwezige	 senioren	
zullen	niet	meer	nominatim	worden	vermeld.	
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